

## Protokoll fört vid styrelsemöte UBHK 2024-06-03 kl 18:30

Plats: Brännlandshallen

Närvarande: Torgny Näslund, Magnus Palmeström, Margit Håkansson, Marie Berggren, Marlene Hörnlund Gunnarsson, Amanda Brynjarsdottir.

Frånvarande: Marie Krih, Lena Wiklund, Emelie Lönnebrink

### §1 Ordförande öppnar mötet.

### §2 Till justerare valdes Amanda Brynjarsdottir

### §3 Dagordningen godkändes

### §4 Genomgång av föregående protokoll som lades till handlingarna.

### §5 Rapportering

- Från VU - inget
- Från VG hög aktivitet, prov och tävlingar är i gång i full fart.
- Från ÖND – inget nytt, svar på tidigare skrivelse ska efterfrågas.
- Från SBK – inget nytt, svar på tidigare skrivelse ska efterfrågas.
- Ekonomi – ingen större avvikelse rapporterad.

### §6 Brännlandhallen, aktuellt (Lena, Marlene, Amanda)

- Inga möten har hållits, inga kontakter har tagits med hyresvärderna.

### §7 Nytt klubbområde, fortsatt process.

- När/om nytt avtal är tecknat kommer en arbetsgrupp att tillsättas som kan ta fram förslag på detaljer när det gäller fördelning av ytor, tider mm, som styrelsen sedan kan fatta beslut om.

### §8 Medlemsmöte 26 juni

- Den viktigaste frågan kommer att vara nytt klubbområde.
- En fråga har kommit från medlem om varför VG tar betalt för sina öppna träningar så olika? Frågan har tidigare behandlats på medlemsmöte och beslutet blev att det är upp till varje VG att bestämma då förutsättningarna är så olika. Frågan tas inte upp igen.

### §9 Hantering av betalkort

I dag finns 7 betalkort i klubben, varje kort innebär en kostnad för klubben. Det kommer frågor och synpunkter från de VG som inte har kort att det blir krångligt och tar tid. Det har gått ut en påminnelse om att man ska kunna låna kort av varandra. Några personer som har kort är inte bekväma med att låna ut dem. Det blir inte en bra situation för den medlem som behöver låna ett kort. Vi behöver hitta en lösning som kan uppfattas som "lika för alla".

1) Vi behåller nuvarande lösning men tydliggör att det är klubbens kort som man disponerar – men är skyldig att låna ut. Om man vägrar eller uppträder otrevligt mot den som vill låna, dras kortet in.

2) Alla VG får rätt att ha kort men måste inarbeta kostnaden i sin budget, dvs öka intäkterna så att de motsvarar kostnaden.

3) Vi drar ner antalet kort till 2-3 och hanterar dem via bokningssystem och "nyckelgömma" med kodlås.

Inget beslut fattas, Magnus får i uppdrag att ta reda på den faktiska årskostnaden per kort. Beslut fattas på nästa möte.

### §10 Övriga frågor

- Vi har åter igen en situation där ingen ansvarar för HUG då nuvarande sammankallande flyttar. Vi behöver hjälpas åt att lösa situationen, och det minsta vi kan göra är att se till att någon svarar på mejl till HUG om valpkurs, allmänlydnad, hundmötesträning mm. Marie B kollar med Ylva.
- Ett förslag har kommit från medlem om att ordna särskilda informationsträffar för nya medlemmar, det skulle kunna göra att man känner sig mer välkommen och snabbare inkluderas i klubben. Förslag är att ha två fasta datum, ett per termin. Ett första försök ska göras i augusti. Tanken är att få en introduktion till klubben och kort information från respektive VG. Marie och Torgny ansvarar och den medlem som skickade förslaget är behjälplig. **Varje styrelseledamot ansvarar** för att informera den VG man är kontaktperson för om datum och insats.

**Det datum som gäller är 12 augusti kl 18-20, en mycket kort presentation/uppvisning per VG. Platsen är Ön, eller eventuellt nytt klubbområde.**

### Mötesplanering höstterminen

19 aug - styrelsemöte 18:30

23 sep – styrelsemöte 18:30

28 okt – styrelsemöte 18:30

24 november – MEDLEMSMÖTE med adventsmys kl 15:00

25 november – styrelsemöte 18:30

16 december – styrelsemöte 18:30

### §11 Mötet avslutas

Justeras

Torgny Näslund

Amanda Brynjarsdottir